
  
Lottum, 27 november 2019 
 
 
 
Aan: het College van B&W 
 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen collectieve zorgverzekering 
 
 
Geacht College, 
 
 
Vanaf 2020 wordt door de zorgverzekeraars de collectiviteitskorting verlaagd of zelfs 
geschrapt. Tevens wordt er in veel gemeenten in 2020 bezuinigd op de collectieve 
zorgverzekering, door te korten op de financiële bijdrage voor mensen met een laag 
inkomen of uitkering, de zogenoemde minima zorgpolis.  
Het gevolg: extra uitgaven voor een al kwetsbare groep.  
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 
 
 

1. a. Wordt de collectiviteitskorting voor de gemeentelijke zorgpolis in Horst aan   
    de Maas geschrapt, daalt deze of wordt de korting (eventueel met een  
    aanvulling door de gemeente) gehandhaafd? 

           b. Heeft de gemeente tot nu toe een financiële bijdrage geleverd om de       
               kosten voor de gemeentelijke zorgpolis voor de gebruikers te verlichten en      
               zo ja, wordt die dan gehandhaafd? 
           c. Gaat de gemeente bezuinigen m.b.t. de gemeentelijke zorgpolis? 
 
 

2. a. Kunt u aangeven wat de eventuele daling van de collectiviteitskorting tot   

    gevolg heeft voor de huidige en eventueel nieuwe gebruikers?                     

b. Kunt u aangeven wat de eventuele afschaffing van de financiële bijdrage     

    vanuit de gemeente tot gevolg heeft voor de huidige en eventueel nieuwe   

    gebruikers? 

c. Kunt u aangeven wat de bezuiniging van de gemeente m.b.t. de     

    gemeentelijke zorgpolis tot gevolg heeft voor de huidige en eventueel      

    nieuwe gebruikers? 

 
3.  Kunt u aangeven hoeveel mensen in de gemeente Horst aan de Maas te   

 maken krijgen met de gevolgen als genoemd onder 2a, b en c? 

 

4. Zijn de huidige en eventueel toekomstige gebruikers geïnformeerd over de 
consequenties? 



5. Zijn er nog andere zaken die de zorgverzekering via de gemeente voor de 
(potentiële) gebruikers duurder, c.q. onaantrekkelijk maken? 

 
 

6. Is de gemeente bereid om samen met de individuele cliënten te zoeken naar 
de voor hen meest gunstige zorgverzekering, los van de “gemeentelijke”, die 
financieel gunstiger uitpakt dan die gemeentelijke? 
 

 
In afwachting van uw antwoorden. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 
 
 

Aniet Fonteyne  
SP Horst aan de Maas 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(Voor meer info, zie het bericht van de NOS: https://nos.nl/artikel/2311489-
gemeentepolis-voor-mensen-met-laag-inkomen-duurder.html). 
 
 


